
Äntligen mer tunnelbana
Idag ger de borgerliga partierna klartecken till en utbyggnad av tunnelbana till Nacka. Ett välkommet beslut som
Socialdemokraterna arbetat hårt för under en lång tid. En kraftigt förbättrad kollektivtrafik är en förutsättning för att Stockholm
ska klara av bostadsbyggandet och säkra tillväxt och jobb.

– Dagens besked är en arbetsseger för socialdemokraterna i Stockholm. Det här är dock ett första steg, vi behöver en kraftfull satsning på en
utbyggd tunnelbana i hela Stockholm. Jag vill bl.a. att vi ska bygga en ring runt staden för att stärka tunnelbanans tvärgående möjligheter och
för att avlasta innerstaden, säger oppositionsborgarrådet Tomas Rudin (S).

Den nya tunnelbanan ändrar också förutsättningarna för det planerade Slussenprojektet. Nuvarande föreslagen lösning för Slussen är avsedd
att ta hand om betydligt fler genomströmmande resenärer än som långsiktigt kommer att passera där om tunnelbaneutbyggnaden kommer på
plats i tid. Prognosen för 2030 är mer än en halvering jämfört med vad som låg till grund för Slussenplaneringen.

– Vi kan nu skapa ett nytt Slussen med en betydligt bättre trafiklösning. Den som försöker argumentera för att dagens besked inte påtagligt
ändrar förutsättningarna hamnar i en omöjlig situation, avslutar Tomas Rudin.
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